
 
 
VVD Leusden, Achterveld en Stoutenburg/gemeenteraadsfractie 

 
Vragen dorpsplein Achterveld 
 
Leusden, 16 november 2017 
 
 
Geacht college, 
 
Onlangs is duidelijk geworden hoe het C.M. de Vorplein in Achterveld er precies uit gaat zien.  
Al 17 jaar lang wordt erover gesproken om in Achterveld een echt dorpsplein aan te leggen, waar 
ruimte is voor het organiseren van festiviteiten en andere activiteiten (markt, kermis). Van een 
echt nieuw dorpsplein in Achterveld echter is nu echter weinig overgebleven. Om praktische rede-
nen, bijvoorbeeld de aanleg van extra parkeerplaatsen en de toegang tot de parkeerplaats van 
HCR De Roskam, is er weinig ruimte voor festiviteiten en andere activiteiten. Bovendien moet het 
plein altijd toegankelijk zijn voor verkeer. 
  
Naar aanleiding daarvan heeft de VVD-fractie de volgende vragen: 
• Hoe is het proces van totstandkoming van dit plein verlopen en welke verwachting is daarbij 

gewekt?  
• Hoe is de samenleving betrokken, bijvoorbeeld door het uitschrijven van een prijsvraag? 
• Bent u het met ons eens dat het nieuwe C.M. de Vorplein niet aan de verwachtingen van een 

echt dorpsplein voldoet? 
• De VVD verzoekt u om zo spoedig mogelijk met een voorstel te komen voor een echt dorps-

plein voor Achterveld, waarop festiviteiten en andere activiteiten (markt, kermis) plaats kun-
nen vinden. Bent u daartoe bereid? 

 
Wij verzoeken het college om de gemeenteraad hierover te informeren. 
 
 
Namens de VVD-fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
Carlos Genders 
fractievoorzitter 
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